

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
febit biotech GmbH	08/06/2007
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	febit holding GmbH
Street Address:	Im Neuenheimer Feld 515
City:	Heidelberg
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	69120
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	09763607
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(202)783-6031
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	202 783 6040
Email:	cbrooks@rfem.com
Correspondent Name:	Rothwell, Figg, Ernst & Manbeck, P.C.
Address Line 1:	1425 K Street, N.W.
Address Line 2:	Suite 800
Address Line 4:	Washington, DISTRICT OF COLUMBIA 20005
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	022135
NAME OF SUBMITTER:	Martha Cassidy, Reg. No. 44066
Total Attachments: 4 source=febitbiotofebitholding#page1.tif source=febitbiotofebitholding#page2.tif source=febitbiotofebitholding#page3.tif source=febitbiotofebitholding#page4.tif	

CH \$40.00 09763607

501066538

PATENT
REEL: 023793 FRAME: 0474

REDACTED

Commercial Register B of the District Court of Mannheim
 < stamp: District Court of Mannheim >

Official Transcript
 Extract of 07/09/2007 9:14

This transcript is unsigned and valid as a certified transcript

Company number: HRB 337906

Page 1 of 2

Entry number	a) Company registered office b) Registered office c) Corporate purpose	Equity or nominal capital	a) General representation regulations b) Board of directors, management, executive directors, personally liable partners, chief executive officer, authorised representatives and special authorisations	Procurator	a) Legal form, commencement, constitution or articles of incorporation b) Other legal relationships	a) Day of entry b) Notes
1	2 a) feibit biotech GmbH b) Heidelberg c) The development, manufacture and distribution of devices, biochemical and chemical reagents, reagent garners and IT programs and other resources for the processing and evaluation of information. Insofar as this concerns manual activities execution shall be carried out by authorized specialists.	3	4 a) If only one executive director is present, the corporation shall be represented solely by this person. If multiple executive directors are appointed, the corporation shall be represented by two executive directors, or by one executive director with one procurator. Individual procurator may be granted.	5 General commercial power of procurator together with one of the executive officers or another procurator: Stühler, Peer F., Mannheim, b. 14/02/1972 Kohlhaas, Jochen, Besigheim, b. 07/10/1962	6 a) Corporation with limited liability. Articles of incorporation of 16/02/2005 last amended on 18/04/2005	7 a) 16/02/2006 Winkler b) This page has been revised for computer processing, and thereby replaced the previous register page. Released on 16/02/2006. Day of first entry: 22/02/2005. Articles of incorporation: Special edition Page 489 ff Amendment resolution: Special edition Page 183 ff
2	a) Company name changed: now: feibit holding GmbH c) Purpose changed: now: The further purpose of the				a) The shareholders' general meeting of 06/08/2007 has agreed to the amendment to the articles of incorporation in § 1 (Corporation, Registered Office), § 2 (Corporate Purpose), § 4 (Nominal	a) 15/08/2007 Fries

ATTORNEY'S EYES ONLY

	<p>company is the development, manufacture and distribution of devices, biochemical and chemical reagents, reagent carriers and IT programs and other resources for the processing and evaluation of</p>				<p>Capital and Investments), § 10 (Board of Directors) and § 14 (Restriction on Disposal). The nominal capital has been</p>	
<p>through a resolution of the shareholders' general meeting of the same day.</p>						

REDACTED

ATTORNEY'S EYES ONLY

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2 a) <u>lebit biotech GmbH</u> b) <u>Heidelberg</u> c) <u>Die Entwicklung, Herstellung sowie der Vertrieb von Geräten, biochemischen und chemischen Reagenzien, Reagenzträgern und EDV-Programmen und sonstiger Hilfsmittel für die Verarbeitung und Auswertung von chemischen und biologischen Informationen. Soweit es um handwerkliche Tätigkeiten geht, erfolgt die Ausführung durch autorisierte Fachbetriebe.</u>	3 <u>55.800,00</u> <u>EUR</u>	4 a) <u>Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, vertritt er allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, vertreten zwei gemeinsam oder ein Geschäftsführer mit einem Prokuristen. Einzelvertretungsbefugnis kann erteilt werden.</u> b) <u>Geschäftsführer: Stähler, Cord F., Weinheim, *24.02.1969</u> <u>einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</u>	5 <u>Gesamprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Stähler, Peer F., Mannheim, *14.02.1972</u> <u>Kohlhaas, Jochen, Besigheim, *07.10.1962</u>	6 a) <u>Gesellschaft mit beschränkter Haftung</u> <u>Gesellschaftsvertrag vom 15.02.2005 zuletzt geändert am 18.04.2005</u>	7 a) <u>16.02.2006</u> <u>Winkler</u> b) <u>Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und dabei an die Stelle des bisherigen Registerblattes getreten. Freigegeben am 16.02.2006.</u> <u>Tag der ersten Eintragung: 22.02.2005</u> <u>Gesellschaftsvertrag: Sonderband</u> <u>Blatt 489 ff</u> <u>Änderungsbeschluss: Sonderband</u> <u>Blatt 183 ff</u>
2	a) <u>Firma geändert; nun: febit holding GmbH</u> c) <u>Gegenstand geändert; nun: Das Halten und Verwalten von Beteiligungen im eigenen Namen und für eigene Rechnung. Ferner ist Gegenstand des Unternehmens die Entwicklung, Herstellung sowie der Vertrieb von Geräten, biochemischen und chemischen Reagenzien, Reagenzträgern und EDV-Programmen und sonstiger Hilfsmittel für die Verarbeitung und Auswertung von chemischen und biologischen Informationen. Diese Tätigkeiten werden vorrangig durch Tochterunternehmen ausgeführt. Soweit es um handwerkliche Tätigkeiten geht, erfolgt die Ausführung durch autorisierte Fachbetriebe.</u>	3 <u>96.400,00</u> <u>EUR</u>			a) <u>Die Gesellschafterversammlung vom 06.08.2007 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Firma, Sitz), § 2 (Gegenstand des Unternehmens), § 4 (Stammkapital, Stammeinlagen), § 10 (Aufsichtsrat) und § 14 (Verfügungsbeschränkungen) beschlossen. Das Stammkapital ist durch Beschluss der Gesellschafterversammlung vom gleichen Tag auf 96.400,00 EUR erhöht.</u>	a) <u>15.08.2007</u> <u>Fries</u>

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	2	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	4	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1		2	3		4	5	6	7
3			77.000,00 EUR				a) Die Gesellschafterversammlung vom 20.02.2008 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 4 (Stammkapital, Stammeinlagen) beschlossen. Das Stammkapital ist durch Beschluss der Gesellschafterversammlung vom gleichen Tag um 10.600,00 EUR auf 77.000,00 EUR erhöht.	a) 25.03.2008 Froböse
4			87.600,00 EUR				a) Die Gesellschafterversammlung vom 06.06.2008 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in den §§ 4 (Stammkapital, Stammeinlagen), 10 (Aufsichtsrat), 12 (Wettbewerbsverbot), 13 (Erbfolge), 14 (Verpflichtung zum gemeinsamen Verkauf) und 18 (Einziehung von Geschäftsanteilen) beschlossen. Das Stammkapital ist durch Beschluss der Gesellschafterversammlung vom gleichen Tag auf 87.600,00 EUR erhöht.	a) 23.06.2008 Froböse
5			100.300,00 EUR				a) Die Gesellschafterversammlung vom 21.10.2008 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 4 (Stammkapital, Stammeinlagen) beschlossen. Das Stammkapital ist durch Beschluss der Gesellschafterversammlung vom gleichen Tag um 12.700,00 EUR auf 100.300,00 EUR erhöht.	a) 01.12.2008 Froböse